

تعيم رقم (2024 / 65)

Date: 22/04/2024

التاريخ: 2024/04/22

To: All
Healthcare & Pharmaceutical Facilities
Healthcare Professionals

إلى: جميع
منشآت الرعاية الصحية والصيدلانية
المهنيين الصحيين

Subject: Launch of the National Platform for Narcotic and Controlled Medicines (Inpatient Setting)

الموضوع: اطلاق المنصة الوطنية الإلكترونية الموحدة للأدوية المخدرة والمراقبة (نظام وحدات المرضى الداخليين)

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Further to the Ministerial Decree No. (379) of 2019 regarding "unified platform of prescribing and dispensing Narcotic, Controlled and Semi-controlled medications", the Department of Health (DOH) is hereby announcing to all that the inpatient module of the National Platform for Prescribing and Dispensing Narcotic and Controlled Medicines will be implemented at the country level as from 19th of April 2024.

عطفاً على القرار الوزاري رقم (379) لسنة 2019 بخصوص المنصة الإلكترونية الموحدة لوصف وصرف الأدوية المخدرة والمراقبة وشبكة المراقبة، تعلن دائرة الصحة بموجبه للجميع بأنه سيتم تفعيل المنصة الوطنية الخاصة بوصف وصرف الأدوية المخدرة والمراقبة لوحدات المرضى الداخليين على مستوى الدولة وذلك اعتباراً من تاريخ 19 أبريل لسنة 2024.

All healthcare & pharmaceutical facilities and healthcare professionals are therefore required to:

وعليه، يجب على جميع منشآت الرعاية الصحية والصيدلانية والمهنيين الصحيين:

- Register in the platform via the following link: <https://nPCM.ae/Provider/register/>
- Mandatory commencement to use the platform, as from the aforementioned date, by accessing the following link: <https://nPCM.ae>

- التسجيل في المنصة من خلال الرابط التالي:
<https://nPCM.ae/Provider/register/>

- الالتزام باستخدام المنصة اعتباراً من التاريخ المشار إليه
أعلاه، من خلال الدخول للرابط أدناه:
<https://nPCM.ae>

Noting that non-compliance with the provisions of this circular constitutes a violation that will result in disciplinary actions, in accordance with the applicable legislations and regulations.

علمًا بأن عدم الالتزام بأحكام هذا التعيم يشكل مخالفة يتربّع عليها إجراءات تأديبية وفقاً للتشریعات واللوائح المعتمدة في هذا الشأن.

Contact Details:

For further information and technical support,
please contact via:
TEL: 600566635
Email: NPCM.support@tahaluf.ae

بيانات التواصل:
لزيادة المعلومات والدعم الفني، يرجى التواصل من خلال:
الهاتف: 600566635
البريد الإلكتروني: NPCM.support@tahaluf.ae

Thanking you for your kind cooperation.

شكراً لكم حسن تعاونكم معنا.

"This circular is designed for regulatory procedures and
should not be used as content for media publication".

"هذا التعميم للإجراءات التنظيمية وغير مخصص كمحتوى للنشر الإعلامي".



د. نورة خميس الغيثي

وكيل دائرة الصحة